



香港定向總會

Orienteering Association of Hong Kong

國際定向聯盟成員及中國香港體育協會暨奧林匹克委員會會員

Affiliated to: International Orienteering Federation and Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

聯合名譽贊助人： 施德論先生 楊孝華先生 義務法律顧問： 車偉恒律師
Joint Honorary Patron: Mr. John E. Strickland Mr. Howard Young Honorary Legal Advisor: Mr. Allen W.H. Che

日期：2020年1月27日

重要通告 CRITICAL NOTICE

鑑於政府已把嚴重新型傳染性病原體呼吸系統病(武漢肺炎)之應變級別提升至「緊急」級別，考慮到所有人仕的安全，香港定向總會宣告擱置下列總會二月份所主辦或協辦的的定向比賽和活動，直至另行通知為止：

In response to the Government's enactment of Emergency Response Level for the severe respiratory disease associated with a novel infectious agent (Wuhan pneumonia), putting our safety first, the association announces that the following orienteering competitions and events organized or co-organized by OAHK will be suspended until further notice:

2/2/2020:

香港定向排名聯賽-中/長距離 (虎地-AKIN)

2/2/2020:

HK Orienteering Ranking League-Middle/Long Distance (Fu Tei-AKIN)

8/2/2020:

學界分區野外定向錦標賽 (香港仔郊野公園)

元朗公園定向同樂日

啟德郵輪碼頭公園定向同樂日

8/2/2020:

Joint School District Orienteering Championships (Aberdeen Reservoir)

Yuen Long Park Fun day

Kai Tak Cruise Terminal Park Fun day

15/2/2020:

學界野外定向錦標賽-決賽 (南丫島)

荔枝角公園定向同樂日

15/2/2020:

Joint School Orienteering Championships-Final (Lamma Island)

Lai Chi Kok Park Fun day

3月1日及以後的各項活動，容後考慮。

請大家注意個人衛生及健康狀況。

The events on and after March 1 will be considered later.

Please pay attention to personal hygiene and health conditions.

香港定向總會

Orienteering Association of Hong Kong